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Abstract (en)
[origin: WO9115310A1] Bottles (2) to be treated before filling are gripped by a clamp (24), inverted by pivoting the clamp about an inversion axis
(28) and then treated in the inverted position by injection from a nozzle (49). At the same time, the clamp and the bottle are rotated about the axis
of a continuous rotary conveyor (13) which treats several bottles simultaneously. The clamp is articulated on the sides of an individual receptacle
(29) which also rotates with the continuous conveyor (13) and which feeds into an annular collector (62). The nozzle (49) is located at the centre of a
channel (61) through which the fluid injected into the bottle falls back into the receptacle (29). Used to improve the hygiene of a collecting circuit for
removal or recycling the treatment fluid.

Abstract (fr)
Pour le traitement de bouteilles préalablement à leur remplissage, les bouteilles (2), saisies par une pince (24) sont renversées par pivotement de la
pince autour d'un axe de renversement (28) et subissent une injection en position renversée de la part d'une buse (49). En même temps, la pince et
la bouteille sont entraînées en rotation autour de l'axe d'un carrousel rotatif (13) traitant simultanément plusieurs bouteilles. La pince est articulée sur
les côtés d'un réceptacle individuel (29) qui tourne aussi avec le carrousel (13) et qui se déverse dans un collecteur annulaire (62). La buse (49) se
trouve au centre d'une goulotte (61) par laquelle le fluide injecté dans la bouteille retombe dans le réceptacle (29). Utilisation pour renforcer l'hygiène
du circuit de collecte pour l'évacuation ou le recyclage du fluide de traitement.
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